
ЗВІТ  

депутата Одеської міської ради VІIІ скликання  

АВДЄЄВА Олександра Робертовича 

про свою діяльність за 2024 рік. 

  

Я, Авдєєв Олександр Робертович, є депутатом Одеської міської ради VIIІ скликання по 

виборчому округу №7 у Пересипському районі м. Одеси. Відповідно до вимог Законів України 

«Про місцеве самоврядування» та «Про статус депутатів місцевих рад» надаю звіт про роботу 

депутата час роботи у раді. 

 

Робота в комісіях та сесійній залі. 

За 2024 рік був присутній та активно працював на всіх засіданнях сесій міської ради, а також 

брав участь у всіх засіданнях постійної комісії питань житлово-комунального господарства 

членом якої я є.  

2024 рік проходив в умовах воєнного стану в Україні, а також потребував ефективних та 

швидких рішень нагальних питань безпеки та соціальної підтримки населення. 

Пріорітетною залишається підтримка сил оборони нашої країни, постраждалих від обстрілів 

(відновлення спільного майна будинків, спрощення отримання допомоги через впровадження 

процедури цифрового підпису документів та інші).  

 

Особливу увагу звертав на необхідності продовження реформування сфери ЖКГ, а саме 

співфінансування робіт ОСББ та з міського бюджету за принципом: 70% — місто, 30 — ОСББ на 

основі конкурсу. Місто має заохочувати мешканців до піклування будинками. 

Мешканці багатоквартирних будинків сьогодні не здатні провести необхідне власним 

коштом, тому роками чекають модернізації ліфтів, збирають кошти на ремонтні роботи 

комунікацій тощо. Тому співфінансування – це шлях до подолання цієї кризи. 

 

За звітний період приймав активну участь у вивченні, розгляді та підготовці проектів рішень 

міської ради, виявляв та пропонував до усунення низку недосконалостей правового регулювання 

питань соціальної та житлово-комунальної діяльності міста в умовах воєнного часу шляхом 

підтримки звернень до Президента України, ВРУ та КМУ, а також ініціювання заходів з 

вирішення нагальних питань містян в умовах військового стану. 

 

Окрім постійної підтримки збільшення фінансування на підтримку ветеранів, сил оборони, 

постраждалих від атак, також надавали допомогу одеситам, що опинились у складних життєвих 

обставинах. А саме, надавали допомогу та супровід подачі документів для отримання коштів з 

міського бюджету на матеріальну підтримку у межах реалізації Міської цільової програми 

надання соціальних послуг та інших видів допомоги вразливим верствам населення міста Одеси.  

Окремо зазначу низку ініціатив. А саме, зважаючи на звернення громадян та нагальну 

необхідність оперативного вирішення питань щодо допомоги містянам на відновлення спільного 

майна багатоквартирних будинків зруйнованих внаслідок атак російської федерації, у тому числі 

розроблений був механізм такої допомоги, контроль та підтримка постраждалих. Ініціював зміни 

до Міської цільової програми розвитку житлового господарства м. Одеси на 2022 – 2026 роки, 

прийнятої рішенням Одеської міської ради, адаптуючи під реальні потреби. Також здійснювали 

інформаційну та проєктну допомогу суб’єктам звернення і підготовці та поданню заявок на 

отримання такої допомоги.  

Також у межах мого округу вдалося знайти нове, найбільше на селищі Котовського укриття. 

В ньому проведено значну частину необхідних робіт.  



Особливу увагу, на підставі звернень виборців, приділяли ліфтовому господарству, 

протиаварійним роботам та стану зелених насаджень, а також зупинкових комплексів, безпечного 

простору, інклюзивності та доступності середовища.  

 

Робота в окрузі та зі зверненнями виборців. 

Одним з найвагоміших напрямків своєї депутатської діяльності вважаю постійну протягом 

каденції роботу в окрузі, де працює моя громадська приймальня, а з початком воєнного стану 

зосередилися на зустрічах у дворах та будинках за запитами містян. 

На особистих прийомах громадян у 2024 році отримували найбільшу за всі роки кількість 

звернень по гуманітарну допомогу та матеріальну допомогу на погашення заборгованості за 

житлово-комунальні послуги.  

На зустрічах у дворах обговорювали та вирішували питання благоустрою прилеглих до 

будинків територій, аварійного стану зелених насаджень, підтримку та проблеми громадян 

постраждалих від агресії російської федерації, стан ліфтового господарства. 

 

За звітний період мною направлені депутатські звернення з наступних питань:  

1.Участь у розв'язанні питань комунального господарства, проведення поточних, 

капітальних ремонтів приміщень, будівель, споруд  та ліфтів,  а також аварійного стану зелених 

насаджень та благоустрою території (40%): 

-  ремонт будинків; 
- ремонт дахів; 
- енергозбереження; 
- ремонт та/або заміна ліфтів; 
- ремонт зливових систем; 
- проведення санітарної підрізки дерев;  
- озеленення прибудинкових територій; 
- облаштування майданчиків для сміттєвих контейнерів; 
- облаштування дворового дорожнього покриття прибудинкових територій; 
- доступне середовище; 

- допомога у вирішенні питання бездіяльності органів влади; 
- допомога у вирішенні питань якості житлово-комунальних послуг. 

  

2.Участь у розв'язанні питань, пов'язаних з життєзабезпеченням міста соціальної 

інфраструктури та прийняття участі в програмах надання соціальних послуг та інших видів 

матеріальної допомоги (30%): 

- надання матеріальної допомоги незахищеним верствам населення;  

- матеріальна допомога дітям; 

- матеріальна допомога сиротам; 

- матеріальна допомога на лікування; 

- оформлення субсидій; 

- допомога учасникам бойових дій;  

- допомога особам з інвалідністю; 

- допомога пенсіонерам. 

 

3.Участь у розгляді питань взаємодії з органами самоорганізації населення, стимулювання 

та допомога в діяльності об’єднань співвласників багатоквартирних будинків у м. Одесі (10%): 

- налагодження комунікації між мешканцями будинків та ОСББ, керуючих компаній;  

- у розв'язанні питань місцевого значення;  

- допомога в оформленні документів; 



- консультативно-методична допомога щодо взаємодії громадських об’єднань та мешканців 

міста з підприємствами, установами, організаціями різних форм власності. 

 

4.Участь у вирішенні питань розміщення об'єктів, пов'язаних з життєзабезпеченням міста, у 

тому числі об’єктів транспортної інфраструктури та організації заходів із безпеки дорожнього 

руху на території м. Одеси (6,6%): 

- ремонт дорожнього дворового покриття та міжквартальних проїздів; 

- встановлення світлофорів; 

 

5.У сфері планування та благоустрою територій, а також у сфері архітектурної діяльності, 

дизайну міського середовища (6,6%): 

- розташування дитячих та спортивних майданчиків з місцем відпочинку; 

- благоустрій скверів. 

  

6.Питання освіти та культурних заходів (6,6%): 

- проведення культурно-розважальних заходів для дітей; 

-  допомога у створенні безпечних умов дозвілля дітей. 

 

Зустрічі з виборцями. 

Зустрічі з виборцями залишаються пріоритетним заходом в депутатській діяльності. З 

подовженням військового стану та воєнних дій збільшилася кількість звернень громадян з 

проблемами подолання наслідків ворожих атак, матеріальної допомоги, стану комунікацій та 

усунення аварій у будинках. Особисті зустрічі з виборцями найкраще допомагають не тільки 

виявити а й ефективно вирішити нагальні проблеми, а тому проводяться постійно з урахуванням 

необхідності за запитами виборців округу.   

За звітний період найчастіше на зустрічах з виборцями обговорювали питання ліфтового 

господарства, благоустрою дворів, міжквартальних зон та проїздів, потреби у підрізці та 

видаленні аварійних дерев, а також необхідні заходи для поліпшення умов проживання одеситів, 

які опинилися у складних життєвих обставинах. 

Низку проблем, з якими звертаються виборці, вдається розглянути особисто на виїзних 

зустрічах з мешканцями Пересипського району за їх адресами та вирішити на місці. Також 

постійно проводяться обстеження будинків та прибудинкових територій, виконується 

консультативно-роз’яснювальна робота. 

На зустрічах частіше обговорювали стан зелених насаджень та неодноразово отримували 

запити та надавали допомогу і сприяння у озелененні прибудинкових територій та 

міжквартальних проїздів. 
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